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Information technologies in the era of the digital economy will act as a driver for the 
further development of the concept of lean manufacturing, the methods and tools of 
which today continue to be in demand by many enterprises. In turn, the success of 
digitalization in enterprises will be determined by the presence of a fundamental base, 
which Lean Production can become. The experience of the Republic of Tatarstan on 
the implementation of the principles of lean manufacturing is analyzed; the example of 
Zainsky Sugar OJSC considers the possibilities of integrating information technologies 
into the lean manufacturing concept.
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НОВАЯ КНИГА

Серова Т.Б. 

Механические манометры
Учебное пособие. — М.: АСМС, 2020

Приведены основные сведения о методах измерения давления, механических (шкальных) 
приборах избыточного давления, о методах и средствах их поверки и калибровки. Описаны 
принципы действия, основные схематические решения, представлены фотографии приборов 
давления. Большое внимание уделено устройству жидкостных, деформационных и грузопорш-
невых манометров. 
Рассматриваются основные технические и метрологические характеристики приборов, под-
робно анализируются вопросы поверки манометров: правильный выбор эталонных средств, 
особенности методов поверки, представление конечных результатов.
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